
VEVČE-ZGORNJI KAŠELJ

Trgovina in vodovod — prvi nalogi
Predsedstvo krajevne konference socialistične zveze je 18. oktobra

ocenilo teden dni prej sklican zbor občanov za razpravo o planskih
dokumentih Ljubljane, občine in seveda krajevne skupnosti.

Zbor je bil sicer slabo udeležen (42 krajanov), vendar glede na raz-
pravo kvaliteten, saj je izoblikoval smernice za pripravo srednjeroč-
nega razvoja Vevč in Kašlja v obdobju 1986—1990 in dal svojo oi-eno
tudi v smernicah razvoja občine in Ljubljane. Razprava je bila dobra
podlaga za nadaljnja opravila pri pripravi srednjcročncga plana. Po-
kazala pa je tudi pristni interes do posameznih še nerešenih zadev. ISa
podlagi tega je predsedstvo ugotovilo, da je v prihodnjcm srednjeroč-
nem obdobju 1986—90 prva naloga nova trgovina v Zg. Kašljju.
Gradbeni odbor in svet naj se takoj polno organizirala ter najtesnejc
povežeta z delovnu organizacijo Mereator. Druga naluga je vodovod v
Cimermanovi ulici. tretja objekt družbenega standarda. v katerem
bodo uslužnostne obrti in drugo, in sicer na prostoru sedanjih drvarnic
na Papirniškem trgu; odstranili bodo tudi nekdanjo kafelerijo in funk-
donalno uredili območje za šport in rekreacijo, kjer bosta imela svoje
prostore in glavno besedo društvo upokojencev in mladinska organi-
zacija. Tem osrednjim nalogam pa seveda sledi še vrsta drugih, manj-
ših, ki pa bodo vseeno zahtevale veliko naporov.

Inidativni odbor za ustanovitev
društva upokojencev

Predsedstvo KK SZDL je na pod-
lagi ocen in pobud za ustanovitev
društva upokojencev v KS, ki so bile
dane v OO ZK, v SZDL in tudi v
svetu KS, imenovalo iniciativni
odbor. ki se bo takoj lotil izvedbe po-
trebnih postopkov.

Za predsednika iniciativnega od-
bora so imenovali sekretarko KK
SZDL Valerijo Jasenc. za člane pa še
Mileno Volt, Mili Hribar, Staneta
Meljo. Franceta Černeta, Toneta
Beličiča in Jožeta Urbanca.

Tesnejši stiki z OŠ Edvarda Kardelja
v Polju

Krajcvna skupnost nima kake po-
sebne iradicije glede sodelovanja z
OŠ Edvarda Kardelja v Polju, so
ugotovili člani predsedstva SZDL,
vendar tako kot delovni kolektiv šolc
tudi v KS ugotavljajo. da jc sodclo-
vanje potrebno poglobiti in ga storiti
za stalnega, šc posebno, ker bo
kmalu zgrajena šola tudi v sami kra-
jevni skupnosti. O možnih oblikah
sodelovanja naj razmišljajo tudi v
drušlvih, družbenih organizacijah in
posamczniki, sodclovanje pa naj po-

stane sestavni del vsch pragramov, so
ugotovili člani prcdsedstva ter za
stikc z OŠ zadolžili Staneta Klcšnika.

Še vedno začetne ležave v Rdečtm
križu

Letns ponovno ustanovljena kra-
jcvna organizacija Rdečcga križa je
še vcdno v konstituiranju; kljub
lcmu pa so se dogovorili s komisijo za
socialna vprašanja pri svctu KS. da
obiščcjo vse nad 80 lct stare krajanc,
ki jih je v KS kar 65. Začetne težave
pa bi prav gutnvo žc premagali. če bi
bili seslanki bolj polno udeležcni.

V predsedstvu st> se še dogovorili
— Programska seja krajevne

konference SZDL bo 15. novcmbra.
bra.

— Proslava ob prazniku repu-
blike in dnevu JLA bo v ponedeljek
26. novembra ob 19. uri v kulturnem
domu Vcvče.

— Žalnc komcmoracije 1. no-
vembra bodo ob 8.30 v Zg. Kašlju.
ob 9. uri na Vevčah in ob 10. uri na
Urhu.

— lmenovani uredniški odbor bo
še letos pripravil prvo štcvilkn glasila
krajevne skupnosti. S. G.


